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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 22.5.2024 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Lokale A20 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Dilek Dalan, Lars Nexø, Henriette Källberg Rosenkilde, Dorte 

Frederiksen, Louise Hartmann, Rukhsana Ali, Adnan Ali Amin 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley, Jeppe Bondo Juhl 

Elevrepræsentanter: 

Enes Kaya (8A), Emre Kaan Kaya(8A) 

Sekretærer:  

Jacob Leisin, Kasper Hajslund, Flemming Hartmann 

Gæst:  

Afbud: Enes Kaya (8A), Emre Kaan Kaya(8A) 

Mødeleder: Lars Nexø 

Referent: Jacob Leisin 

Punkt Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Begge godkendt 

Punkt 3 er kommet til i forhold til først udsendte dagsorden. 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

Fra SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Formanden: Ingen meddelelser 

Ledelsen: Fagfordelingen er ved at falde på plads. FH og KH er skema 

læggere, nyt tiltag vedr. pæd. I pauserne afprøves i det kommende 

skoleår. Skriftlige Afgangsprøver er afviklet. Ansættelsessamtaler til 

matematikvejleder er afviklet og skal i genopslag. Ansøgningerne om 

afkortet skoledag er godkendt. Der er forholdsvis mange ansøgninger 

om frihed uden for ferierne, FH afviser hvis eleverne har over 10% 

fravær i skoleåret. Sidste skoledag er blevet afviklet og der er 

fundet/indleveret karameller med tegnestifter, samt peber. Der er ikke 

fundet nogle skyldige. Snak om fremtidens karameldage og hvordan vi 

opdrager de unge til at gøre det festligt.  

Succesrigt rynkebyløb og der er samlet ca. 18500kr. indskolingsklasserne 

har været med i et genplantningsprojekt. Indskolingsfest 29.05.24, 

fællesrummet ved 3-4 kl. er ved at blive forskønnet. Udskolingen har 

også opgraderet deres fællesrum. Der bliver slået en stilling som 

matematik og trivselsvejleder op snarest. 

Trafikprojektet har haft en lille, men positiv effekt.  

SFO: Har modtaget 37 nye Majbørn, BFU er under forberedelse. 

Medarbejderne: Neddrosler og glæder os til sommerferien 

Øvrige medlemmer: Ingen henvendelser 

Forældrehenvendelser: Ingen henvendelser 

3. Sundhedspolitik 
Sundhedspolitikken er tilrettet, og er klar 
til godkendelse (bilag tidligere delt) 

6 for  

1 imod 

1 undlader at stemme 

Politik vedtaget. 

4. Princip om kommunikation - AULA 
Det er aftalt, at et arbejdspunkt til 
kommende møder skal være princip om 
kommunikation. 
Afklaring af arbejdsform / udarbejdelse 
af forslag til princip. 

Hvordan finder vi en god balance?? 

Hvordan sikrer vi råderum for god kommunikation? – svarfrister. 

Hvordan sikrer vi dialog i øjenhøjde, så vi undgår en online ”shitstorm” 

utilsigtet. 

OBS på SPAM – informations overflow. 

Evt. rammesætte deadlines i forhold til udsendte ugeplaner, medbringe 
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Næste møde: Afklares på mødet 

chromebooks, huske bøger etc.  

Nodging i den rigtige retning. 

Lars udarbejder et udkast til princip, der udsendes/medbringes til næste 

møde. 

5. Ny resursemodel for Skole- og 
Fritidsområdet 
Forslaget behandles i Børne- og 
Skoleudvalget den 17. april. Forslaget 
drøftes og der tages stilling til 
eventuel udarbejdelse af 
høringssvar. 
Bilag tidligere fremsendt. 

Orientering fra Flemming om nye informationer i processen. 

Der er kommet en politisk drejning i processen, der kaster grus i 

maskineriet. 

Der er høringsfrist 06.06.24 Henriette udarbejder et udkast til høring. 

Forslaget ligger til beslutning i Juni. 

6. Mødekalender 2024/2025 
Forslag til møderække er fremsendt 

OBS på at lægge møderne i ulige uger, OBS på at styre uden om BFU i 

2025 (evt. justere, når det bliver aktuelt). 

Foreløbige udsendte datoer. 

7 for 

2 undlader 

Datoer vedtaget. 

7. Forældreforening 
Status på opstart af forældreforening 

”Egelundskolens Venner” 

Der har været afholdt opstartsmøde. 

Der skal afholdes stiftende generalforsamling. Vedtægter er næsten 

færdiggjorte. 

Løse snakke om opgaver og ideer til arrangementer. 

”Ønskeliste” i samarbejde med skolen – byggeudvalg. 

Der skal gerne pågå en hvervekampagne. 

Fokus på kontaktforældrene i opstarten. – Reklame (lærerne) til de 

første forældremøder. 

Foreningen skal have sin egen konto. 

Snak om principper for hvordan pengene bliver brugt. 

8. Tendenser omkring skoleskift 
Der er forholdsvis stor bevægelse af 
elever mellem skolerne, hvilket 
betyder usikkerhed omkring såvel 
økonomi som klassedannelse. 
Orientering om aktuelle 
problematikker 

21 udmeldte i dette skoleår 

21 indmeldte i dette skoleår 

Lukket punkt 

 

9. Ny styrelsesvedtægt 
Styrelsesvedtægten er tilrettet og 
vedtaget efter høringssvarene er 
modtaget. Orientering om 
vedtægten, og det forestående 
arbejde med implementering 

Vedtægten er vedtaget og skal tages til efterretning. 

 

Punktet tages op på næste møde 

10. Punkter til fremtidige møder. Princip for brug af AI i fremtiden, Trivselsundersøgelse 

11. EVT. Tak for samarbejdet til Adnan, der udtræder af bestyrelsen, da han ikke 

længere har børn der går på skolen. 

Flemming sender forslag ud til ændring af dato for kommende møde. 


